
 
 

Schriftelijke vraag1: 
 

Vraagnummer: S-369 (18int03403) 
 
Datum indiening: 29-8-2018 
 
Onderwerp:  Woonwagenstandplaatsen 
 
Namen indieners: Hans van den Moosdijk (D66) en Hanneke Bruinsma (GroenLinks) 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: 
Tijdens het raadspreekuur op dinsdag 21 augustus werd door mevrouw M. Duijts 
ingesproken over woonwagenstandplaatsen in Zetten. De indieners van deze schriftelijke 
vragen willen meer informatie over de situatie omtrent woonwagenstandplaatsen in de 
gemeente Overbetuwe in het algemeen en in de kern Zetten in het bijzonder. 
 
Onze vragen: 
  

1. Is er specifiek beleid in de gemeente Overbetuwe omtrent 
woonwagenstandplaatsen? Zo ja, waaruit bestaat dat? 

2. Is de gemeente op de hoogte van de verplichting tot het aanleggen van 
standplaatsen voor woonwagens als de behoefte is aangetoond? 

3. Hoeveel mensen zijn op dit moment in de Overbetuwe op zoek naar een 
woonwagenstandplaats en in welke kern? En hoe lang zoeken zij daar al naar? 

4. Waar in de kernen van Overbetuwe zijn momenteel woonwagenstandplaatsen en 
hoeveel zijn dat er? 

5. Hoe is het verloop van het aantal woonwagenstandplaatsen sinds 2001 (ontstaan 
gemeente Overbetuwe)? 

6. Welke concrete plannen zijn er om in Overbetuwe extra woonwagenstandplaatsen te 
realiseren en in welke kernen?  

7. Kan het college aangeven waarom ondanks de gebleken behoefte aan 
woonwagenstandplaatsen in Zetten hieraan tot nu toe geen gehoor is gegeven? 

8. Waar in de kern Zetten denkt het college deze woonwagenstandplaatsen te gaan 
realiseren? En op welke termijn? 

9. Wil het college duidelijk maken of over het aanleggen van standplaatsen en/of 
aanbieden van huurwoonwagens contact is geweest met Woonstichting Valburg 
en wat het resultaat is van dit overleg?  

10. Op welke wijze gaat de gemeente de woonwagenzoekers uit Zetten bij de 
realisatie van de woonwagenplaatsen betrekken? 

 
 
 
 
 

                                                           
1 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. 
Deze inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De 
gebruikelijke termijn om de vragen te beantwoorden is 30 dagen. 
Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt 
voor verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de 
portefeuillehouder. 



Ondertekening: 
 
Hans van den Moosdijk, D66 
 
Hanneke Bruinsma, GroenLinks 


